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Protokoll Norrmalms 

pensionärsråd 

 

§ 1  

Formalia 

Ordföranden hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

 

§ 2 

Förslag till dagordning 

Äldreborgarrådet Clara Lindblom hade ej möjlighet att medverka, 

varför dagordningen justerades på den punkten. 

 

§ 3 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 

Nämndärenden 

Rådet påpekade att det är problem med att finna handlingarna i tid i 

Insyn. 

Skrivelse om äldreboendeplanering. 

7.-162/2016 

 

Ärendet lades till handlingarna. 

 

Underlag för budget 2017 med inriktning 2018 och 2019  

1.1.-144/2016 

Prognosen, vilken presenteras i budgetunderlaget, beräknar att 

platserna till äldreboende räcker. Rådet noterade dock att kön är 

längre än antalet platser, samt det faktum att inflyttningen till 

Stockholm är större än utflyttningen. Rådet undrade därför över 

den mer långsiktiga planeringen. Rådet noterade även att det 

fram till nu inte är något äldreboende inplanerat i den blivande 

Hagastaden, vilket är oroande med tanke på planprocessens 

längd. 

 

Minskningen av platser i samband med Vasens och 

Vintertullens nedläggning oroar rådet. Dels därför att rådet 

befarar att befintliga och tillkommande platser kanske inte 

täcker behovet, dels därför att även hyreskostnaden utgör en 

betydelsefull faktor.  

 

Ärendet lades till handlingarna. 

 

Bidrag till lokala föreningar och organisationer 

5.4.-114/2016 

Rådet önskar ta del av förvaltningens rutin för föreningsbidrag. 
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Ärendet lades till handlingarna. 

 

Anmälan av Norrmalm stadsedelnämnds 

Patientsäkerhetsberättelse 2015 

1.2.2.-95/2016 

Rådet noterade att berättelsen innehåller olika sätt att beskriva 

patientsäkerheten. Det blir därför svårt att jämföra de olika 

verksamheterna. Rådet föreslog att Sara Evefjord (MAS) ska 

bjudas in till nästa sammanträde. 

 

Ärendet lades till handlingarna. 

 

5 § 

Övriga frågor 

 

Synpunkter på hemtjänstutredningen 

Utredningens huvudsyfte är att öka den enskildes inflytande över 

hemtjänsten. Man räknar med att en ändring i 

betalningsansvarslagen kommer förkorta vistelsen på sjukhus. 

Vårdansvaret kommer att föras över på primärvård och hemtjänst. 

Frågan är om hemtjänstpersonalen har den kompetens och den 

numerär som behövs för att möta de nya kraven. Detta behandlas 

inte i utredningen. Rådet anser det viktigt att notera att valfriheten 

inte är till för utförarna utan för brukarna. Rådet befarar att läget 

kan komma att bli allvarligt. Kontinuitet kommer att vara av stor  

vikt för den enskilde.                                                            

 

Information gällande Fixaren 

Rådet ställer sig frågande till bemanningen av fixartjänsten, vilken 

verkar vara lägre än i andra förvaltningar. Det har medfört att det 

finns långa köer till denna tjänst. Rådet efterfrågar statistik gällande 

köerna. Rådet efterfrågar även ytterligare information om tjänsten i 

sin helhet. 

 

6 § 

Information från förvaltningen 

a) Avvecklingen av Vasen går enligt planeran. För 

närvarande är 20 platser tömda på Vasen. De boende ges 

förtur till Attendos äldreboende på Lignagatan på 

Södermalm.  

b) Rekrytering av avdelningschef och biträdande 

avdelningschef för äldre- och socialtjänstavdelningen 

pågår och beräknas bli klar kommande vecka. 

c) Förvaltningen har en stor omsättning av handläggare. 

Förvaltningen har tillsammans med äldreförvaltningen 

och socialförvaltningen tagit fram en handlingsplan. 
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Äldreförvaltningen har anställt en projektledare som ska 

hjälpa stadsdelarna med införlivandet av 

handlingsplanen.  

Rådet diskuterade det faktum att all socialtjänst och 

äldrefrågor ligger inom samma avdelning och undrade 

om inte detta blir en väl stor organisation. Susanna 

påpekade att en skillnad är att det nu även kommer att 

anställas en biträdande avdelningschef.  

 

 

§ 7 

Nästa sammanträde kommer att hållas den 9 maj kl. 9.30 - 11.00. 

Ledamöternas egna råd är kl. 11:00-12:00. 

 

§ 8 

Rådets ordförande avslutade mötet och tackade deltagarna. 

 

 

 


